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 Председница Владе Републике Србије Ана Брнабић данас је посетила здравствене
раднике Универзитетске дечје клинике ”Тиршова” који су примили вакцину. Она је том
приликом изјавила је да је до сада у Србији вакцинисано 9.300 људи, корисника
старачких домова и здравствених радника. Најавила је да се планира убрзавање
вакцинације, као да се стварају сви услови за масовну имунизацију.

  Почела вакцинација здравствених радника у Тиршовој  

Вакцинација здравствених радника почела је данас и у Универзитетској болници
“Тиршова”.

  

Директор клинике др Синиша Дучић рекао је да је одзив његових колега веома добар,
што је, подвлачи, врло значајно у сузбијању пандемије корона вируса.

  

Државни секретар у Министарству здравља Мирсад Ђерлек истакао је да се наставља
имунизација грађана широм земље, у здравственим установама и геронтолошким
центрима.
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Додао је да је јуче почела вакцинација и у нон ковид болницама, а данас је била жеља
да почне вакцинација здравственик радника који лече децу.

  

Вирусолог, др Срђа Јанковић изразио је уверење да ће све његове које могу, да се
вакцинишу, јер, како је рекао, контраиндикације заиста нису широке.

  

Брнабић је истакла да ће сви који ће желети да се вакцинишу то и моћи да ураде.
Најавила је и да сутра стижу додатне дозе од 18.525 додатних доза Фајзерове вакцине.

  

Премијерка очекује да се крајем недеље на београдском Сајму отвори први пункт за
вакцинацију.

  

Иначе, Брнабић је, заједно са министарком за рад, запошљавање, борачка и социјална
питања Даријом Кисић Тепавчевић и епидемиологом Предрагом Коном и сама 24.
децембра примила Фајзерову вакцину против коронавируса.

  

У Србији је, након вакцинације корисника домова за старе, у току и вакцинација
здравствених радника. На располагању су им Фајзерова и руска Спутњик В вакцина.

  „Од сутра почиње пријава на систем преко портала еУправа, где ће сви грађани моћи
да искажу жељу да се вакцинишу, а од четвртка та пријава ће бити могућа и путем
телефона“, рекла је Ана Брнабић.     Она је нагласила да ће грађани моћи да одаберу
опцију вакцинације било којом вакцином или да одаберу одређену вакцину.
 
 
„Не постоји бојазан да ће постојати грађани који ће желети да се вакцинишу а да неће
бити вакцина за њих“, поручила је Брнабић и нагласила да ће вакцина бити довољно за
све.
 
 
„У овом тренутку ми имамо вакцина за четири милиона људи, односно договоре са
различитим произвођачима за осам милиона вакцина“, рекла је Ана Брнабић.
 
 

 2 / 5



Ана Брнабић: Мариника Тепић и владика Григорије су изузетно јаки кандидати, неко од њих двоје ће сигурно победити на изборима; У овом тренутку ми имамо вакцина за четири милиона људи
недеља, 10 јануар 2021 12:56

Најавила је да сутра стиже 18.525 Фајзерових вакцина и потврдила да је Кина одобрила
извоз Синофармове вакцине за Србију и додала да очекујемо још додатних 500.000 доза
Спутњик вакцине.
 
 
Имамо све предуслове за почетак масовне вакцинације, оценила је премијерка.
 
 
„До краја јануара би требало да имамо два милона вакцина у Србији, у фебруару 1,3 -1,5
милиона вакцина и верујем да ћемо до краја маја, јуна моћи да завршимо вакцинацију, и
да ћемо бити међу првим земљама у Европи које су тај задатак обавиле“, закључила је
премијерка.
 
 
Она је најавила да ће Кризни штаб заседати сутра у преподневним часовима, и да ће се
расправљати о мерама за улазак у земљу, о школама и мерама за привреду.
 
 
„Сутра ћемо усвојити нове мере или донети одлуку о продужењу акутелних мера“, рекла
је Брнабић.
 
 
Државни секретар у Министарству зравља Мирсад Ђерлек рекао је да најкасније до
сутра у подне очекује да се премаши план да 11.500 до 12.000 грађана Србије да буде
вакцинисано до овог тренутка.
 
 
Он је данас рекао да је велики одзив здравствених радника за вакцинацију и да ће бити
повећан број вакциналних пунктова.
 
 
Ђерлек је рекао да иако кажу да у апотекама нема неких антикоагуланата, ниједан
пацијент неће остати без таквог лека.
 

Наставићемо да градимо односе са Сједињеним Америчким Државама

  

  

 БЕОГРАД - Премијерка Ана Брнабић рекла је данас да је жеља Србије да гради све
боље односе са САД и да ће се трудити да то и уради.
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На питање како ће долазак Џозефа Бајдена на функцију председника САД утицати на
односе са Србијом, Брнабић је подсетила да је Америка један од најважнијих партнера
Србије.

  

Драго ми је што смо у време мандата Доналда Трампа и са његовом администрацијом
успели да урадимо много на поправљању односа. Захваљујем се бескрајно и амбасадору
САД Ентонију Годфрију. Жеља нам је да наставимо да градимо све боље односе САД и
Србије", нагласила је она.

  

Брнабић је додала и да ће се Србија трудити да се то уради.

  

Одлични кандидати, а пред нама још пуно посла

  

Премијерка  Брнабић рекла је  да је, док се појављују имена потенцијалних кандидата за
председничке изборе, пред Владом Србије још 15 месеци напорног рада.

  

"Што се нас тиче, остало је до тада 15 месеци напорног рада на томе да задржимо
најбоље економске резултате за Србију и грађане у Европи, да завришимо аутопутеве
које смо започели, пре свега до Пожеге, завршимо комплетну реконструкцију Клиничког
центра Србије и Војводине", рекла је Брнабић.

  

Нагласила је да ће бити најсрећнија када за пар недеља буде постављен камен темељац
за нову болницу у Тиршовој.

  

Такође је изразила уверење да ће влада бар једном, а нада се два пута, подићи плате и
пензије.

  

Мариника Тепић и владика Григорије  су изузетно јаки кандидати, неко од њих двоје ће
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сигурно победити на изборима

  

 На молбу прокоментарише то шо се већ појављују имена потенцијалних председничких
кандидата, међу којима је и владика Григорије "који је најавио и оснивање странке",
Брнабић је казала да види да постоје два председничка кандидата – Мариника Тепић и
владика Григорије, који су, додала је иронично, изузетно јаки, те верује да ће неко од
њих двоје сигурно победити на изборима.

  

"Што се нас тиче, остало је до тада 15 месеци напорног рада на томе да задржимо
најбоље економске резултате за Србију и грађане у Европи, да завришимо аутопутеве
које смо започели, пре свега до Пожеге, завршимо комплетну реконструкцију Клиничког
центра Србије и Војводине", рекла је Брнабић.

  

агласила је да ће бити најсрећнија када за пар недеља буде постављен камен темељац
за нову болницу у Тиршовој.

  

Такође је изразила уверење да ће влада бар једном, а нада се два пута, подићи плате и
пензије.

  

Али је поновила да "међу тако јаким кандидатима, има један од победника на
председничким изборима 2022. године".

  (Агенције)  
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